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Abstract (en)
[origin: WO8100248A1] The device for winding threads or similar comprises a friction driving shaft (14) and a bobbin holder shaft (11). The bobbin
holder shaft (11) is overhung allowing an easy access. To eliminate any deflection of the parallelism of the two shafts (11, 14), that is to say to obtain
perfect bobbins (12) a coupling means (20) is coupled to the shaft (11) which slides during the winding causing a forced parallelism of the two shafts
(11, 14).

Abstract (fr)
Le dispositif de bobinage pour fils ou analogue comprend un arbre d'entrainement par friction (14) et un arbre porte-bobines (11). L'arbre porte-
bobines (11) est en porte-a-faux permettant un acces facile. Pour eviter la moindre deviation du parallelisme des deux arbres (11, 14), c'est-a-dire
pour obtenir des bobines impeccables (12) un moyen de couplage (20) est accouple avec l'arbre (11) qui coulisse pendant le bobinage ce qui
provoque un parallelisme force des deux arbres (11, 14).
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